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P R O T O K Ó Ł  NR LI/14 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 14
00 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 25 czerwca 2014 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanową załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi i goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia LI sesji i powitania radnych, sołtysów, Burmistrza wraz z podległymi 

pracownikami, Przewodniczącego Zarządu Osiedla, kierowników jednostek podległych oraz 

zaproszonych gości dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne.  

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji następujących projektów uchwał: 

 wprowadzenia zasad przyznania dotacji celowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

Centrum Integracji Społecznej w Dobiegniewie. 

 udzielenia dotacji w 2014 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Gminy 

Dobiegniew. 

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za 14 głosowało radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za 14 głosowało radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja na temat działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2013 oraz rok 

bieżący. 

7. Informacja na temat przygotowań do jubileuszowego XX MMTPN Zina Dobiegniew Cup. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) opłaty za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew.  

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2014 rok.   

c) wprowadzenia zasad przyznania dotacji celowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Centrum Integracji Społecznej w Dobiegniewie. 

d) udzielenia dotacji w 2014 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie                   

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 

obszarze Gminy Dobiegniew. 

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

10. Komunikaty. 

11. Zakończenie sesji.  

 

Ad.3. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 23.06.2014 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa: 

 Dnia 29 maja br. w Mierzęcinie odbyła się konferencja Kostrzyńsko – Słubickiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej na temat pozyskania inwestorów.   

 Dnia 31 maja br. odbyło się 30-lecie Przedszkola „Baśniowa Kraina”  

w Dobiegniewie. 

 Dnia 04 czerwca br. brałem udział w Konwencie Wójtów i Burmistrzów w Nowej 

Soli.  

 Dnia 09 czerwca br. odbyło się spotkanie z Wojewodą Lubuskim. Omawialiśmy 

sprawy związane z przygotowaniem uroczystości we wrześniu - obchody75 rocznicy 

wybuchu II Wojny Światowej.  
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 Dnia 12 czerwca br. wraz ze Skarbnikiem byliśmy w Zielonej Górze, gdzie 

podpisaliśmy umowy o kolejne środki unijne. 

 Dnia 21 czerwca br. odbyła się Noc Świętojańska w Słowinie, wcześniej Turniej Wsi, 

w Ługach Piknik Klubu Seniora „I znów zakwitły jabłonie”. Chciałbym podziękować 

Sołtysom, Radom Sołeckim i mieszkańcom za przygotowanie i włączenie się  

w organizację tych wydarzeń lokalnych.  

 Dnia 18 czerwca br. odbyła się Komisja Społeczno – Oświatowa.  

 Dnia 23 czerwca br. odbyła się Komisja Rewizyjna. 

 Dnia 24 czerwca br. odbyła się Komisja Finansowo – Gospodarcza.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Dariusz Majowicz radny – w imieniu mieszkańców ulicy Władysława Łokietka mam 

zapytanie, czy ta ulica doczeka się kiedyś realizacji, ponieważ to jest polna droga  

i w czasie opadów deszczu nie można przejść, ani przejechać samochodem.  

 Marek Rajtarowski radny – słyszałem, że w Słowinie ma być duża inwestycja związana z 

budową dróg i chodników. Chciałbym się dowiedzieć, kiedy będzie termin realizacji tego 

zadania i skąd będą fundusze na ten cel? 

 Karol Golec radny – czy będzie budowana Elektrociepłownia? 

 Czy firmy, które się deklarowały stworzą nowe miejsca pracy na Strefie Przemysłowej? 

 Czy jest odpowiedź odnośnie remontu przejazdu kolejowego na ul. Mickiewicza? 

 Waldemar Szpila radny – proszę o informację na temat funkcjonowania plaż Ługi, Osiek  

i Dobiegniew. Kto się nimi będzie opiekował, na jakich zasadach, co będzie dostępne? 

 Kazimierz Józefiak sołtys – czy będzie ogrodzony teren budowy na plaży w Radęcinie? 

Sezon turystyczny jest już rozpoczęty i brakuje również kontenera na śmieci. 

 Zdzisław Pajdowski Przewodniczący ZO – na ulicy Gdańskiej przy hotelu znajduje się 

prywatna działka, która jest bardzo zarośnięta, więc należy zwrócić uwagę pod względem 

przestrzegania regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dobiegniew. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – otrzymaliśmy informację o stanie dróg 

gminnych i remontach, jakie mają się odbyć w miesiącu czerwcu i lipcu. Jaki jest plan 

równania tych dróg?  
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Ad.6.  Informacja na temat działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2013 oraz rok 

bieżący stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Marek Rajtarowski radny – chciałbym się dowiedzieć, co z tą żywnością z Banku 

Żywności, ponieważ w ubiegłym roku była w Słowinie, a w tym roku nie ma?   

 Anna Treler Kierownik OPS – odnośnie Banku Żywności kierownik OPS podpisuje 

jedynie listę osób uprawnionych do otrzymywania tej pomocy i na tym rola Ośrodka 

Pomocy Społecznej się kończy.  

Ad.7. Informację na temat przygotowań do jubileuszowego XX MMTPN Zina Dobiegniew 

Cup omówił Pan Marcin Pawłowski Kierownik OKSiR. 

 Marcin Pawłowski Kierownik OKSiR – MMTPN Zina Dobiegniew Cup rozpocznie się  

6 lipca i potrwa do 12 lipca. W bieżącym roku rywalizacja będzie toczyć się w czterech 

kategoriach wiekowych. Zgłosiło się 90 drużyn, w tym 1 drużyna z Niemiec, 2 drużyny  

ze Szkocji, 3 drużyny z Litwy, 1 drużyna z Ukrainy, 6 drużyn z Białorusi i 1 drużyna  

z Węgier. Daje to nam łączną liczbę około 1200 zawodników, trenerów i opiekunów.  

Do rozgrywek przygotowanych będzie 8 boisk. Zakwaterowanie tradycyjnie opieramy  

o dobiegniewskie szkoły, a także Ośrodek Wypoczynkowy im. Brata Krystyna  

w miejscowości Długie. Jeżeli chodzi o koncerty, to pierwszy koncert odbędzie się w środę 

i wystąpi zespół After Party oraz Top One, a na zakończenie odbędzie się koncert, gdzie 

wystąpi zespół Red Lips oraz Donatan&Cleo. Planowany jest również pokaz sztucznych 

ogni o godz. 23
00

. Na otwarcie turnieju wystąpi kobieca reprezentacja piłki nożnej  

z kobiecą drużyną TKKF Stilon Gorzów.     

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – przy okazji turnieju dnia 6 i 11 lipca 

organizowane będą przez Lokalną Grupę Rybacką „Pojezierze Dobiegniewskie” – „Smaki 

Pojezierza”. 

 Leszek Waloch Burmistrz – dnia 10 lipca przed meczem organizatorzy – uczestnicy będzie 

miało miejsce spotkanie ze wszystkimi, którzy przez okres 20 lat wspierali i pomagali 

organizować ten turniej.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) opłaty za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew.  
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LI/307/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2014 rok.   

Leszek Waloch Burmistrz –  założenia do zmian projektu uchwały  budżetu  opracowany 

został w oparciu ownioski potrzeb kierownika referatu spraw komunalno-gospodarczych,  

kierownika referatu Funduszy Europejskich i promocji, dyrektora jednostki budżetowej 

ZEAO w Dobiegniewie, kierownika CIS w Dobiegniewie, inspektora samodzielnego 

stanowiska ds. rozwoju i rolnictwa. 

 

Rozdział 80101 Oświata i wychowanie 

  

Aneksem podpisanym przez Gminę do projektu  Ucz się coraz lepiej, współfinansowanego 

ze środków europejskich zwiększono dochody i wydatki na kwotę 9 702,34. 

 

Rozdział 852 Pomoc społeczna  

 

Pismem z Lubuskiego Urz. Wojew. Otrzymaliśmy dotację celową na modernizację części 

obiektu zajmowanego przez ośrodek wsparcia ulica Leśna.  Zwiększamy plan dochodów i 

wydatków o kwotę 89 500zł. na to zadanie inwestycyjne. 

                                                              

Rozdział 85232 Centra Integracji Społecznej 

 

Umową podpisaną z Województwem Lubuskim o dofinansowanie projektu w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Nowy początek w Centrum integracji społecznej 

w Dobiegniewie zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 109 446,40. Projekt w całości 

będzie realizowany przez CIS w Dobiegniewie.  

 

Rozdział 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód 

 

W związku z podpisaniem aneksu w dn. 13-06-2014r. do umowy o dofinansowanie inwestycji 

pod nazwą Rozbudowa sieci kanalizacyjnej ul. Akacjowa, B. Chrobrego, Słowackiego  

i Asnyka w Dobiegniewie zmniejszamy plan dochodów i wydatków o kwotę 103 884 zł. 

 

Rozdział 92601 Obiekty Sportowe 

 

Po stronie dochodów i wydatków zwiększono budżet o kwotę 100 000 zł jako dofinansowanie 

własnych zadań bieżących i projektu pod nazwą Renowacja i rekultywacja trawiastych 

boisk piłkarskich w gminie Dobiegniew. 

 

ZAŁĄCZNIK WYDATKI 
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Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

 

Przeniesiono w planie z rozdziału 90001 - Gospod. Ściekowa i ochrona dóbr (Rozbudowa 

sieci kanalizacyjnej ul. Akacjowa, B. Chrobrego, Słowackiego i Asnyka w Dobiegniewie) 

na zadanie wycinkę drzew w pasie drogowym kwota 3 100zł. 

 

Rozdział 75075 Promocja  

Przesunięcia pomiędzy paragrafami w dziale na realizację miękkiego projektu „Muzyka 

łączy pokolenia – polsko niemieckie spotkania seniorów.  

 

 

Rozdział 75818 Rezerwy ogólne i celowe 

Zmniejszenie planu i przeniesienie z rezerwy kwoty 46 805 zł na rozdział 92601 Obiekty 

sportowe,  jako wkład własny na realizację projektu pod nazwą Renowacja i rekultywacja 

trawiastych boisk piłkarskich w gminie Dobiegniew. 
 

Rozdział 80101 Szkoły Podstawowe 

 

Przesunięcie pomiędzy działami: 

Zmniejszono 80101 Szkoły podstawowe, a zwiększono wydatki na rozdziale 85401 

świetlice szkolne na kwotę 55 769 zł. w związku z potrzebą przeniesienia nauczycieli z 

nauczania na świetlice szkolne.  

 

Rozdział 90004 Utrzymanie zieleni oraz rozdział 90095 Pozostała działalność 

przesunięcia pomiędzy rozdziałami dotyczą sołectwa Grąsy i Rady Osiedla. Środki zostaną 

przeznaczone na zagospodarowanie terenów zielonych w Sołectwie Grąsy (800zł) oraz na 

zakup strojów sportowych dla Zarządu Osiedla (1 750zł). 

 

Rozdział 92105 Pozostałe zadania w zakresie kultury kwotę 2 950 zł przesunięto na 

rezerwę. W związku z wcześniejszym zarządzeniem nr 53 z dnia 28-05-2014r. gdzie 

dokonano zwiększenia z rezerwy. (Następuje tu zwrot). 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LI/308/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) wprowadzenia zasad przyznania dotacji celowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Centrum Integracji Społecznej w Dobiegniewie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LI/309/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) udzielenia dotacji w 2014 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LI/310/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o budowę dróg i chodników we wsi Słowin 

będąc na spotkaniu w dniu 21 czerwca na Nocy Świętojańskiej powiedziałem, że Słowin 

zasługuje na to by w przyszłości wykonać dokumentację i zrobić ją tak jak Ługi  

i Mierzęcin.  

 Jeżeli chodzi o elektrociepłownię, jesteśmy po rozmowach z inwestorami i czekają na 

uchwalenie planu zagospodarowania tego terenu, musimy dokonać zmiany, jakie 

zgłosili nam z Zarządu Dróg Wojewódzkich i myślę, że w miesiącu wrzesień, 

październik przystąpimy do sprzedaży tej działki.    

 Jeżeli chodzi o modernizację ulicy Łokietka nie potrafię na razie odpowiedzieć na ten 

temat. Obecnie posiadamy dokumentację na ul. Partyzancką, Teatralną, Batorego  

i Ściegiennego. 

 Jeżeli chodzi o Strefę Przemysłową to firma Jodipol z ulicy Poznańskiej jest 

zainteresowana kupnem minimum 2 ha pod nowe przedsięwzięcie.  

 Jeżeli chodzi o przejazd kolejowy na ul. Mickiewicza odpowiedzi udzielę na następnej 

sesji.   

 Jeżeli chodzi o plaże to mamy już zapewnioną obsługę, szukamy jeszcze obsady na 

plażę w Ługach.  

 Jeżeli chodzi o zabezpieczenie plaży w Radęcinie to przekażemy tą informację 

wykonawcy.  
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  Jeżeli chodzi o działkę na ul. Gdańskiej zwrócimy się do właściciela o jej 

uprządkowanie.  

 Jeśli chodzi o drogi gminne sukcesywnie na sołectwa rozwożony jest tłuczeń i drogi są 

poprawiane.  

 

Ad.12. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – przedstawił zaproszenie na zakończenie roku 

szkolnego w Zespole Szkół, które odbędzie się dnia 27 czerwca o godz. 9
00

. 

 Agnieszka Grabia sołtys – zaprosiła na Dzień Pieczonego Ziemniaka, który odbędzie się 

dnia 5 lipca o godz. 13
30

 w Słonowie.  

 Zbigniew Kołodziej radny – zaprosił na Dni Głuska, które odbędą się 18 i 19 lipca br. 

 Kazimierz Józefiak sołtys – zaprosił na Święto Placka Drożdżowego, które odbędzie się 

dnia 10 sierpnia o godz. 15
00

 w Radęcinie.  

 

Ad.13. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął LI sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant  

Kamila Putek                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                   w Dobiegniewie  

                                                                                               /-/ Tomasz Karpiński 

 

 


